

Afdelingsbestyrelsesmøde

Afdeling 6, Østjysk Bolig

Dato og tidspunkt: tirsdag d. 4. februar 2025, kl. 17:30-19:30

Sted: Fælleshuset, Rymarken 33

Tilstede: Magnus, Khanh, Sonya, Abdinasir og Palle

Afbud: Alex, Hafizullah, Hanan, og Teitur

Referent: Cæcilie (Boligsocial medarbejder)

Ordstyrer: Magnus

Dagsorden

1. Valg af referent.
2. Valg af ordstyrer.
3. Godkendelse af referat.
4. Ansættelsesudvalg
5. Skilte fra driften
6. Motionsrum
7. Afdelingsbestyrelsens rolle i Fælleshuset og anvendelsen af huset
8. Budget fra Sonya
9. Evaluering af tysklandstur og julearrangementer
10. Aktiviteter v. Sonya
11. Vinterferie aktiviteter
12. Banko
13. Årshjul færdiggøres
14. Evt.

Referat

1. **Valg af referent.**
Cæcilie

2. Valg af ordstyrer.

Magnus

3. Godkendelse af referat.

Godkendt.

Sidst blev der drøftet at bestyrelsen igen får en fællesmail, som man tidligere har haft, hvor administrationen sørger for at det altid er de siddende medlemmer af bestyrelsen der er koblet til den fællesmail.

Det koster et mindre beløb på omkring 30kr. i måneden og det vil bestyrelsen gerne betale.

4. Ansættelsesudvalg

AB har fået lov til sidde med i ansættelsesudvalget ifm. den nye boligsociale helhedsplan

Det er vigtigt at de har en rådgivende rolle, når der skal ansættes nye.

Abdinasir bliver valgt som den der deltager og Magnus er suppleant hvis Abdinasir bliver forhindret.

5. Skilte fra driften

Der var på et tidligere møde aftalt med driften at der skulle sættes skilte op omkring ikke rygning, i både opgang og i elevator. Det er endnu ikke sket.

Magnus tager fat i driften.

6. Motionsrum

Der er mange medlemmer, og der kommer mange flere med hele tiden.

Der er 2 forslag til forbedringer af rummet:

1. Kan man købe film til de små vinduer som man ikke kan kigge ind?

Det besluttes at det kan man godt.

2. Der kunne godt bruges en robotstøvsuger til rummet også.

Det besluttes at der gerne må købes en sådan

7. Afdelingsbestyrelsens rolle i Fælleshuset og anvendelsen af huset

Medlemmerne af bestyrelsen er ofte i Fælleshuset og derfor vil de gerne være mere med indover ift. fx sikkerhed og alarm osv.

Man vil gerne kunne bidrage men synes der er forhindringer for at kunne det på en ordentlig måde.

Man vil gerne være mere med i beslutningerne om huset og organiseringen heraf.

Abdinasir vil tage det op i styregruppen for Fælleshuset, han er indtrådt her som repræsentant for organisationsbestyrelsen.

8. Budget fra Sonya

Til sidste møde oplyste Sonya et forkert beløb ift. hvad der var tilbage på aktivitetskontoerne.

Der er omkring 134.000 tilbage fra aktivitetsmidler og omkring 76.000 tilbage fra kulturfesten

Der skal indenfor dette budgetår bruges penge på Banko, Vinterferie, Fastelavn, Iftar og Eid

Til sidste møde blev det besluttet hvad man kunne budgettere med til Iftar og Eid.

Det besluttes at der kan bruges 5000 kr. til fastelavn

Det besluttes at der kan bruge 10-15000 til renholdelse og vedligeholdelsesprojekt, hvor der skal laves forskelligt oplysningsmateriale mv.

9. Evaluering af tysklandstur og julearrangementer

Tysklandstur – der var god tilfredshed. Der var mere selvbestemmelse fra deltagerne ift. hvor længe de skal være det ene eller det andet sted.

Et optimeringsforslag kunne være at man havde kaffe og morgenmad med på turen.

Julearrangementer:

Julefrokost for Pensionister. Magnus har kun hørt godt og positiv feedback. Palle synes at der var lidt i forhold til maden der godt kan optimeres på.

Der er en fælles drøftelse af at det nok bliver svært at få et bedre tilbud end det man har brugt de sidste par år. Men derfor kan man jo godt komme med småændringer, hvis det skal være den samme leverandør næste år.

Julefest i samarbejde med det boligsociale.

Det fungerede meget bedre i år end sidste år. Det fungerede godt med maden der blev serveret ved bordene og de unge der gjorde det gjorde det godt.

10. Aktiviteter v. Sonya

Der har været et ønske fra beboere om at lave en tur til Tyskland i påskeferien.

Det er der umildbart støtte til.

Der bliver lavet et arbejdsudvalg med Sonya og Abdinasir

11. Vinterferie aktiviteter

Hanan vil gerne stå for en aktivitet for børn og familier i vinterferien. Det bliver noget dans, danseshow og spil mv.

Det vil være en gruppe unge piger der hjælper med det og Hanan er tovholder.

De vil gerne uddele slikposer og til det vil de gerne ansøge om 5000 kr.

Det godkendes af bestyrelsen.

12. Banko

Bankogruppen har søgt om et tilskud til banko, der søger om samme beløb som sidst.

Sidst fik de 3000 kr. det godkendes at det gør de igen.

13. Årshjul færdiggøres

Udskydes til næste møde.

14. Evt.

Forslag om at man til næste AB-møde drøfter om man til næste afdelingsmøde skal ændre på måden man vælger formand på.

Forslag til at man skal lave noget socialt sammen i afdelingsbestyrelsen.

Forslag til at købe gave til det boligsociale som tak for samarbejde gennem årene.

Punkterne bliver taget op til næste møde.